
Referat for kollegierådsmøde 
Den 08-03-2017 kl18.00 

 

1. Fremmødte. 

Michael, Jonas, Amanda, Becky, Peter, Lasse 

 

2. Gæster. 

Ingen gæster 

 

3. Godkendelse af referat fra sidste møde.  

Referatet er godkendt. 

 

4. Post. 

Post til kasseren 

 

5. Nyt siden sidst.  

Det lader til at Rådet har overholdt alt angående offentligt tilgængeligt. Dette blev 

afklaret ved den præcise forståelse af offentligt tilgængeligt. Angående lydfilen 

som opstod af sidste møde, har Rådet vedtaget atter at punktet ikke er lukket. 

Der ønskes blot en sammenfatning af samtalen i referatet. 

 

Lukket 

 

Lukket 

 

Forsikringer – Det lader til at det er mere besværligt som så. Peter finder en dato 

til et møde med Kristiansdal. Dato kommer ud snarest. 



 

Brandalarm – Portneren har fået besked. De kigger på det og kommer tilbage med 

information omkring punktet. 

 

Børnehaven – Lasse har besøgt børnehaven, hvor han har talt med Marianne. Hun 

ønskede ikke at sende en over for at deltage i et møde.  

 

6. Konto Update. 

Det ser fantastisk ud.  

 

7. Bank. 

Mogens har kontaktet Amanda med en meget forvirret tone. Åbenbart har de 

interne kommunikative problemer i banken. De er forvirret over deres egen 

løsning på vores problemstilling. 

 

8. Cykel razzia.  

Portneren har meldt ud at man kan hente tape hos dem nu. Der bliver varslet 

elektronisk på facebook i dag d. 08 marts og en fysisk varsling bliver leveret i 

morgen på hvert køkken. Pr. beslutning af Rådet bliver alt planlagt i detaljerne til 

næste møde. 

 

 

 

 

9. Hjemmeside. 

Al mangel samles og sendes til Frederik eller Lasses svoger.  Angående 

mødeindkaldelse, bliver det slået op på H.C. Ørsteds facebook gruppen, det bliver 

slået op fra H.C.Ø. siden. Derudover bliver det også slået op på hjemmesiden, når 

denne løsning bliver mulig. 



 

10. Electrolux/vaskerum 

Electrolux har overhovedet ikke gjort hvad vi bedte dem om. Med det sagt virker 

det de har leveret ikke en gang. Vi ønsker ikke at betale dem for denne halve 

løsning. Rådet ønsker stadig at kunne vise på hjemmesiden hvilke maskiner er 

ledige.  

Lasse har fået kontaktinformationerne til Electrolux, hvor han får det afklaret. 

 

11. Rådslokale.  

Der skal købes ny ”toner skrald” til printeren, så den atter kan printe igen. Der 

vedtages at der købes i hvert fald 2 stk. for at sikre at dette ikke sker i den nære 

fremtid. H.C. står for at finde ud af alt det relevante angående printer køb. 

Der ønskes at man overholder ”orden over brug af rådslokalet”. I forlængelse af 

LAN party, havde Oasen brugt lokalet og ladet ting stå, hvilket ikke er i 

overensstemmelse af brug af rådslokalet.  

Der ønskes at høre H.C. ad for at høre angående køb af møbler. Hvis der ikke er en 

opdatering inden næste møde skal der vælges en ny tovholder. Samt en ny 

løsning. 

 

12. Dropbox. 

Alle er nu del af dropbox. Dropboxen er lavet således, at den ikke er knyttet til en 

person men til en rådsmail, så den altid vil følge et nyt Råd. 

 

 

13. Forretningsorden.  

Rådet har gået igennem forslag til ændringer i forretningsordenen. Der bliver 

sendt ud internt til Rådet med de opdateret forslag til ændringerne. Dette forslag 

stemmes der til næste møde.  

 



14. Planlægning af næste mødetidspunkt. 

Ekstraordinær møde grundet generalforsamlingen er torsdag d. 16. kl.19 

Næste ordinære møde er onsdag d.29. marts kl. 17. 

15. evt.  

Der ønskes at vi får udformet et ansvarsdokument. Jonas kigger på dette. 

Dokumentet er et symbolsk bevis på Rådets arbejdsopgaver. 

FU har lært at man ikke skal pille ved fastelavn. Folk har boykottet festen fordi det 

ikke var den normale fastelavnsfest som altid. 


